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اولين پيروزي 
پرهام مقصودلو 

در بلگراد

پيکان یا 
شهداب؛ نبرد 
برای قهرمانی

 سربازهای 
استقلال گرمابخش 

دربی شمال

احکام تاریخی 
عليه درگيری 

خونين

7736 مکزیکلیگ یکوالیبالشطرنج
w w w . k h a b a r v a r z e s h i . c o m

 پنج شـنبه 19 اسـفند 1400 ـ  سـال بيسـت وپنجم
تومـان  5000 ـ   8صفحـه  ـ    7093 شـماره 

ذوب آهن - آلومینیوم گل گهر - پیکان نساجي - سپاهان 

ضربه در 
ضد حمله 

فردا 15:00

فرصتي براي 
جبران  شكست 

مسابقه اي 
براي پيروزي

پرسپوليس 
از باشخصيت 

بودن نيمكت 
خودش ضرر 

مي كند

 پيرواني:
 نيمكت
 بعضي تيم ها
 با شلوغ بازي
امتياز مي گيرند

 از بازي بعدي به تداركات تيم مي گويم 
به داور، زمين و زمــان اعتراض كند!

فردا  18:00
پرسپولیس نفت م.س 

فردا  20:00
صنعت نفتاستقلال

جنگ بقــا 
و قهرمانی

یک گــام 
نزدیک تر به جام اشتباهات داوري به سود 

بعضي از تيم هاست

اعتراض باشگاه پرسپوليس 
در آستانه دربي 

با تمام قوا به مصاف 
استقـــلال مي رویم

منصوريان: همه زندگي من 
از استقلال است اما...  

دربي  پنج شنبه  را 
ببريم قهرمان  ليگ 

برتر  مي شويم

خوردبين: دوست دارم در 
فينال حذفي به استقلال بخوريم

آقاي كروات دنبال شكايت 
خودت از پرسپوليس باش و 

دلارهايت را بشمار

نكيسا: فنايي همين الان هم بازي 
كند بهتر از رادوشويچ است!

 پيروزي بر
 صنعت نفت  قبل  از
دربي خيلي مهم است

موسوي: صنعت نفت 
خيلي سخت موقعيت مي دهد

 استقلال  بايد آسيبي
 كه به من رسيده را 
جبران كند

 پادواني: كار باشگاه 
شرم آور است 

خبرگردی
NEWS BROWSING

سرمقاله
E d i t o r i a lفرهاد اشراقي

دربي براي يحيي صدبرابر فرهاد مهم است
هنوز هســتند كساني كه مي گويند تيمي كه يحيي پارسال قهرمان كرد 
حاصل زحمات برانكو بود. امسال هم كه مي دانيد پرسپوليس اصلاً طراوت 
و اقتدار سال گذشته را ندارد و اين در شرايطي است كه استقلال برخلاف 
پارسال شرايط مناسبي دارد و بعد از گذشت ۲۱ هفته حتي يك باخت هم 

در كارنامه اش ثبت نشده است. 
در مورد وضعيت جدول هم كاملاً مشخص است كه شرايط به سود استقلال 
شــده و اين تيم با يك مســاوي در دربي با قدرت به سمت جام قهرماني 
مي رود. در واقع بايد پذيرفت كه دربي ۲۶ اسفند براي يحيي گل محمدي 
صدبرابر فرهاد مجيدي حساسيت دارد و مهم است. يحيي خوب مي داند 
كه اگر پرســپوليس اين بازي را نبرد امسال بايد قيد جام را بزند و اين در 
حالي است كه سطح توقع هواداران پرسپوليس به خاطر قهرماني هاي پي 

در پي در پنج سال گذشته به مراتب بالاتر از استقلالي هاست. 
 مسئله مهم اينجاست كه گل محمدي معمولاً در دربي ها احتياط مي كند 
و به قول معروف اهل ريسك نيست اما به نظر مي رسد شرايط دربي امسال 
كاملًا متفاوت است و اين بار فرهاد مجيدي است كه مي خواهد دفاع تيمش 
را محكم كند و يك مساوي بگيرد تا بعد از آن با خيال راحت به فتح جام 
فكر كند. البته اســتقلال اگر براي مساوي بازي كند مي بازد و به حاشيه 
مي رود به همين دليل پيش بيني مي شــود فرهاد مجيدي هم تيمش را 
هجومي ارنج كند و دربي برگشت برخلاف دربي رفت جذاب شود اما با اين 
حال تكليف يحيي گل محمدي مشخص است، او بايد ببرد و تهاجمي ترين 
پرسپوليس ممكن را به مصاف اســتقلال صدرنشين بفرستد تا آخرين 

شانس خود براي قهرماني در ليگ برتر را از دست ندهد. 

پرسپوليس- بيرانوند، جدي تر از هميشه

عليرضا دوست دارد 
به ايران برگردد 

سرمربي پرسپوليس در حالي ترجيح داد در 
آبــادان، از حامد لك اســتفاده كند كه او 
نتوانست پاسخ اعتماد يحيي گل محمدي را 
بدهد. بعد از باخت پرســپوليس و كمرنگ 
شــدن اميد قهرماني اين تيــم، هواداران 
عصباني پرسپوليس به شدت عليه حامد لك 
و البتــه چند نفر ديگر موضع گرفتند. آنها 
معتقد بودنــد اگر به جاي لــك يك گلر 
شــش دانگ درون دروازه تيم شان بود، در 
خيلي از بازي هاي اين فصل امتيازات به اين 
راحتي از دست نمي رفت و پرسپوليس الان 
صدرنشين ليگ بود. نكته جالب در خصوص 
هواداران پرســپوليس اين است كه آنها از 
همين حالا درخواســت جــذب يك گلر 
مطمئن را از مديران و كادر فني پرسپوليس 
دارند و گزينه اول آنها هم عليرضا بيرانوند، 
گلر تيم ملي اســت. عليرضا كه چند فصل 
رؤيايي را با پرسپوليس پشت  سر گذاشت، 
جام هاي مختلفي با اين تيم كسب كرد و بعد 
از آن به فوتبال اروپا رفت. پرسپوليســي ها 

معتقدند از وقتي بيرانوند از تيم شان رفته، 
پرسپوليس درون دروازه به مشكل خورده و 
هيچ كدام از گلرهاي بعد از او نتوانستند جاي 
خالي عليرضا را پر كنند. بيرانوند كه در چند 
وقت اخير كمتر فرصت بازي كردن را در تيم 
باشــگاهي  اش پيدا كــرده، در پايان فصل 
قراردادش با بوآويســتا به پايان مي رسد و 
مي تواند با تيم هاي خواهانش مذاكره كند. 
گفتني اســت پرسپوليس كه در نيم فصل 
رادو را از دســت داد، در نقــل و انتقالات 
زمستاني به شدت به دنبال جذب بيرانوند 
بود و حتي پيشــنهاد رسمي هم به باشگاه 
بوآويستا ارسال شد ولي به دليل مخالفت 
اين باشــگاه پرتغالي بازگشت بيرانوند به 
پرســپوليس منتفي شــد. عليرضا بعد از 
مصدوميتي كه برايش بــه وجود آمد، در 
بوآويستا به يك نيمكت نشين تبديل شده 
و حتي در تيم ملي هم در دو ديدار آخر جاي 
خود را به امير عابدزاده داد تا بعد از مدت ها 
تجربه نيمكت نشيني در تيم ملي را بچشد. 

شنيده هاي ما حاكي است كه بيرانوند براي 
سال آينده برنامه ويژه اي دارد و به احتمال 
فراوان به فوتبال ايران بازخواهد گشــت. 
اتفاقي كه بسيار مهم خواهد بود و عليرضا با 
فيكس بازي كردن در تيم بعدي خود، قطعاً 
مي تواند دوباره به گلر اول تيم ملي تبديل 
شــود و شــانس خود را براي بازي در جام 
جهاني  زيــاد كند. با توجه بــه نياز مبرم 
پرسپوليس به جذب يك گلر شش دانگ، از 

هميــن حالا زمزمه بازگشــت بيرانوند به 
پرســپوليس به گوش مي رســد و طبق 
اخباري كه از منابع موثق دريافت كرديم، 
احتمال پرسپوليسي شدن عليرضا در فصل 
آينده، بسيار زياد است. بيرانوند رابطه بسيار 
گرم و صميمي با يحيي گل محمدي دارد و 
با اكثر بازيكنان پرسپوليس هم رفاقت دارد. 
همين موضوع باعث شده تا پرسپوليسي ها 
هم از بازگشت عليرضا استقبال كنند. نكته 

جالب توجه در خصوص 
به  عليرضــا  بازگشــت 

پرســپوليس اين است كه 
برخلاف شايعات منتشر شده 

مبني بر اينكه او دوست ندارد فصل 
بعد به ايران برگردد، اتفاقاً بيرانوند 

علاقه زيادي به بازگشــت به ايران و به 
خصوص پرســپوليس دارد و مي خواهد 

فصل آينده را در ايران سپري كند. 

باشگاه پورتو با ارائه عملكرد مهدي 
طارمي در هفته هاي گذشته از وي 
با وجــود حســادت هايي كه در 
پرتغال وجود دارد، به عنوان يكي 
از بهترين مهاجمان جهان ياد كرد. 
خبرنامه روزانه باشگاه پورتو هم در 
مطلــب اخير خود بــه تمجيد از 
طارمي پرداخت و با ارائه آمار اين 
بازيكن، از وي بــه عنوان يكي از 
مهاجمان نخبه جهــان ياد كرد. 
طارمــي در ۶ ديدار اخير پورتو 4 
گل به ثمر رســانده و 7 پاس گل 
داده است يعني مشاركت مستقيم 
در ۱3 گل. در مطلب باشگاه پورتو 
آمــده اســت: »همان طــور كه 
اوانيلســون در مصاحبه با مجله 
دراگائو در ماه ژانويه گفت طارمي 
هرگز از گلزنــي و دادن پاس گل 
خسته نمي شود و حالا ۶ مسابقه 
متوالــي اســت كــه به شــكل 

خدمــت  در  فوق   العــاده اي 
همبازي هايش است.«

در ادامه اين گــزارش آمده 
است: »از زمان بازي با اسپورتينگ 
و بــا در نظر گرفتن اســتراحت 
طارمي در بازي رفت مقابل لاتزيو 
در ليگ اروپا، اين بازيكن شماره 9 
بين جناح چپ، بخش مركزي و 
مياني و فوروارد در حال جابه جايي 
و بازي بوده اســت. ماه مارس به 
تازگي آغاز شده و طارمي تاكنون 
در اين فصل در 33 بازي ۱7 گل 
به ثمر رسانده و ۱۶ پاس گل داده 
است. يادآوري مي شود كه آخرين 
عملكرد طارمي )فصل گذشته( 
۲3 گل و ۱8 پاس گل در 48 بازي 
بــود  ؛ اعــدادي كــه او را باوجود 
تنگ نظري ملي )احتمالاً منظور 
داخل پرتغال اســت( او را در بين 

نخبگان جهان قرار مي دهد.« 

صنعت نفت شــخصي را به عنوان سرپرســت روي 
نيمكت خود دارد كه ســابقه حضور در جام جهاني  را 
يدك كشيده و بارها برابر استقلال و پرسپوليس گلزني 
كرده اســت. بهنام سراج كه حالا به عنوان سرپرست 
كنار دست عليرضا منصوريان مي نشيند در گفت وگو 
با خبر ورزشي مدعي شد خوزستاني ها براي پيروزي 
مقابل استقلال وارد زمين ورزشگاه آزادي خواهند شد. 
با هم ماحصل حرف هاي سرمربي صنعت نفت آبادان 

را در مصاحبه با خبر ورزشي مرور مي كنيم.
امتياز گرفتن از استقلال

به جرأت مي توان گفت مســابقه جمعه شــب يكي از 
سخت ترين بازي هاي بيرون از خانه صنعت نفت آبادان 
محسوب مي شود و شرايط ايجاد شده در ليگ برتر هم 
بر حساسيت و دشوار بودن كار افزوده است ما چند روز 
قبل با ارائه يك نمايش خيلي خوب توانستيم پرسپوليس 
را شكســت بدهيم و حالا همه از ما انتظار دارند چون 

پرسپوليس را برديم از استقلال هم امتياز بگيريم. 
استرس استقلال

استقلال در اين فصل تاكنون باخت نداشته و در اينكه 
اين تيم شرايط تاكتيكي خوبي دارد اصلاً شكي نيست 

ولي پيروزي صنعت نفت مقابل پرسپوليس مي تواند 
باعث اســترس آنها هم بشود چون به اين مسئله فكر 
مي كنند كه تيمي كه توانسته پرسپوليس را ببرد حتماً 
آنقدر قدرتمند است كه براي استقلال هم دردسر هاي 

زيادي حتي در تهران ايجاد كند. 
فراموش كردن پرسپوليس

پيروزي مقابل پرســپوليس براي صنعت نفت اتفاق 
بســيار مهم و خوبي بود ولي بچه هاي ما جرا را همان 
شــب در رختكن تمام كردنــد. كلًا آقاي منصوريان 
اخلاق ويژه اي دارد و پس از پايان بازي تأكيد مي كند 
همه چيز تمام شده و بايد به مسابقه بعدي فكر كرد. 
وقتي ما به گل گهر سيرجان باختيم علي آقا در داخل 
رختكــن گفت همه چيز را فرامــوش كنيد و به فكر 
پرسپوليس باشيد. دقيقاً وقتي بازي با پرسپوليس هم 
تمام شد باز آقاي منصوريان هم اين عبارت و تكرار كرد 
و گفت: مســابقه با پرسپوليس را فراموش مي كنيم و 

براي جدال با استقلال آماده مي شويم. 
بردن حریف

قطعاً نمي توان نتيجه بازي را پيش بيني كرد ولي حتماً 
ايــن را مي گويم كه صنعت نفت بــراي پيروزي مقابل 

استقلال در ورزشــگاه آزادي وارد ميدان خواهد شد. 
بازي هاي استقلال و صنعت نفت هميشه چه در تهران 
و چه در آبادان زيبا بوده و اميدوارم اين اتفاق دوباره تكرار 
شود. طبيعي اســت كه ما دنبال پيروزي تيم خودمان 
هستيم و استقلالي ها هم همين حس را دارند در رابطه 
با محروميت فرهاد مجيدي هم طبيعي اســت نبودن 
سرمربي كنار خط مي تواند روي تيم تأثير بگذارد اما اصلًا 
اين طوري نيست كه فكر كنيم چون مجيدي لب خط 
نيست قدرت استقلال تا حد زيادي كاهش پيدا مي كند. 

هشدار به استقلال
استقلال مانند ســاير تيم هاي ليگ برتري، حريفي 
كاملًا محترم براي صنعت نفت محسوب مي شود ولي 
بايد به اين تيم هشــدار بدهم كه اصــلًا اين تصور را 
نداشــته باشــند كه از همين حالا قهرمان شده اند و 
اختلاف ۶ امتيازي به هيچ عنوان نمي تواند حاشــيه 
امني براي آنها ايجاد كند. در فصول گذشته بارها شاهد 
بوده ايم تيم صدرنشــين در هفته هاي پاياني جايگاه 
خود را از دست داده و قهرماني به تيم ديگري رسيده 
است بنابراين استقلالي ها هم بايد هوشيار باشند و خود 

را ازهمين حالا قهرمان ليگ برتر ندانند. 

استقلالي ها از همین حالا خودشان را قهرمان ندانند
سراج: همه انتظار دارند چون پرسپوليس را برديم، از استقلال هم امتياز بگيريم

  آزمون در لیست لوركوزن براي دیدار مقابل آتالانتا
مهاجم تيم ملي كشــورمان در ليست لوركوزن براي ديدار با آتالانتا در 
ليگ اروپــا قرار گرفت. تيم فوتبال بايرلوركــوزن در بازي رفت مرحله 
يك هشــتم نهايي ليگ اروپا مهمان آتالانتا ايتالياست. در همين رابطه 
باشگاه بايرلوركوزن اسامي بازيكنانش براي اين ديدار حساس در ليگ 
اروپا اعلام كرد كه نام سردار آزمون مهاجم ملي پوش كشورمان در ليست 
لوركوزن قرار داشت. آزمون ماه گذشته با قراردادي پنج و نيم ساله راهي 
لوركوزن شد. ستاره ايراني به دليل مصدوميت در ماه گذشته پنج بازي 
تيمش را در بوندس ليگا از دســت داد. مهاجم تيم ملي كشورمان هفته 
گذشته به شرايط بازي رسيد و موفق شد براي اولين با پيراهن لوركوزن 
در رقابت هاي بوندس ليگا مقابل بايرن مونيخ ۲ دقيقه بازي كند. آزمون 
احتمال دارد در بازي فردا مقابل آتالانتا دقايق بيشتري را براي بايرلوركوزن 
بازي كند. تيم فوتبال آتالانتا در سري A شرايط خوبي ندارد و در ابتداي 

هفته گذشته به رم باخت.
حریف استقلال، بدون محروم و مصدوم  

حريف روز جمعه اســتقلال با تمام نفرات خود به مصاف شاگردان فرهاد 
مجيدي خواهد آمد و از بابت سرمايه هاي انساني مشكلي ندارد. عليرضا 
منصوريان در حالي كاروان صنعت نفت را به تهران آورده كه اين تيم بازيكن 
محروم ندارد و تنها مصدوم آنها هم محمد اهل شاخه است كه احتمال دارد 

به جدال با استقلال برسد. 
الاهلي با نوراللهي در فینال  

در ديدار برگشــت مرحله نيمه نهايي ليگ كاپ امارات، الاهلي در زمين 
الوحده به برتري 3- يك رســيد و فيناليست شــد. الاهلي بازي رفت را 
يك- صفر برده بود. احمد نوراللهي كه روي گل سوم تيمش نقش داشت، 
83 دقيقه بازي كرد اما مهدي قايدي نيمكت نشين بود كه اين موضوع با 

اعتراض هواداران الاهلي به مهدي علي سرمربي تيم همراه شد. 

سايت فدراسيون فوتبال ايران خبر داد: كارگروه 
صدور مجوز باشــگاه ها در كنفدراسيون فوتبال 
آســيا فعاليت كميته هاي صدور مجوز حرفه اي 

ايران و تاجيكستان را به حالت تعليق درآورد. 
اين كارگروه كه توســط يك شركت آلماني 
اداره مي شود مأموريت يافته مدارك باشگاه هاي 
آسيايي را مورد ارزيابي قرار دهد و براي آنها مجوز 
حرفه اي صادر كند. به زعم كاظم اوليايي، يكي از 
اعضاي كميته صدور مجوز حرفه اي همه مدارك 
باشگاه گل گهر از سوي اين كميته تأييد شده بود 
اما شــركت آلماني به خاطر پرداخت دير هنگام 
دستمزد يك مربي از سوي باشگاه گل گهر مجوز 
اين باشــگاه را باطل كرد و اين بدين معني است 
شركت طرف قرارداد با كنفدراسيون فوتبال آسيا 
همه مدارك را به دقت مورد بررسي قرار مي دهد 
و از همه مهم تر اينكه با هيچ باشگاهي بر سر صدور 

مجوز يا عدم صدور مجوز شوخي ندارد. 
اينجا يك سؤال مهم پيش مي  آيد؛ در صورتي 
كه تعليق كميته صدور مجوز حرفه اي فدراسيون 
فوتبال ايران ادامه داشــته باشد مجوز حرفه اي 
باشــگاه هاي ايراني از ســوي كدام كميته صادر 

خواهد شد؟ 
كاظم اوليايي از اعضاي كميته صدور مجوز 
حرفه اي در مورد سرنوشت اين حكم و همچنين 
در پاســخ به ســؤال مطروحه اين چنين گفت: 
»احتمالاً از فدراسيون توضيحاتي مي خواهند و 
ممكن است اين تعليق برطرف شود. در غير اين 

صورت، بايد اين كار )پروسه صدور مجوز حرفه اي( 
را ســال آينده AFC خودش انجام دهد. قبلًا هم 
AFC مستقلًا اين پروسه را انجام مي داد اما چند 
سالي بود كه به فدراسيون ها اين كار را سپرده بود. 
AFC طبيعتاً مشكلات و نواقص كار را مي گويد 
ولي بعد از آن يا كار را دوباره به فدراسيون محول 

و يا اينكه خودشان ورود مي كنند.«
در صورتي كه تعليــق كميته صدور مجوز 
حرفه اي فدراسيون فوتبال ادامه داشته باشد اين 
كنفدراسيون فوتبال آسياست كه شخصاً مدارك 
ارائه شــده از سوي باشــگاه هاي ايراني را مورد 
بررسي قرار مي دهد و در خصوص صدور مجوز يا 
عدم صدور مجوز آنها تصميم گيري خواهد كرد. 
آنچه مسلم است و حتي مورد اشاره ايراني ها هم 
به دفعات بوده اين است كه كنفدراسيون فوتبال 
آسيا به يكباره به نقطه حذف تيم هاي استقلال و 
پرسپوليس از ليگ قهرمانان آسيا نرسيده و پيش 
از اين تصميــم بارها و بارها به هر دو باشــگاه و 
فدراسيون فوتبال براي رعايت استانداردها تذكر 
داده بود امــا بعد از بي توجهي به اين تذكرات در 
نهايت به نقطه اي رسيد كه بايد از جايي در برابر 
اين بي توجهي ها بايستد و دو باشگاه را به رعايت 
استانداردهاي مدنظر كنفدراسيون فوتبال آسيا 

ترغيب كند. 
حــالا با تعليق كميته صدور مجوز حرفه اي 
فدراسيون فوتبال ايران و محول شدن اين وظيفه 
به كنفدراسيون فوتبال آسيا كار باشگاه هاي ايراني 

سخت تر مي شــود و در مصاحبه كاظم اوليايي 
خوانديد مجوز حرفه اي باشگاه گل گهر كه از سوي 
فدراســيون فوتبال ايران صادر شده بود تنها به 
خاطر عدم پرداخت به موقع دستمزد يك مربي 
لغو شد! پيش از اين كميته صدور مجوز حرفه اي 
فدراسيون فوتبال ايران مجوز حرفه اي باشگاه ها 
را صادر مي كرد و بعد كنفدراسيون فوتبال آسيا 
در مورد تأييد يا عدم تأييد مجوز صادره تصميم 
مي گرفت اما از اين پس مدارك به صورت مستقيم 
از سوي AFC مورد بررسي قرار مي گيرد و بدون 
شــك اين كار باشگاه هاي ايراني را براي دريافت 
مجوز حرفه اي ســخت خواهد كــرد. به خوبي 
مي دانيم در سال هاي گذشــته سازمان ليگ و 
كميته صدور مجوز حرفه اي به باشگاه ها كمك 
مي كردند و با چشم پوشــي از عدم رعايت برخي 
استانداردها همه تلاش شان اين بود مجوز حرفه اي 
براي باشگاه هاي ايراني صادر و آنها موفق به حضور 
در بازي هاي ليگ قهرمانان آسيا شوند اما با تعليق 
اين كميته بهتر است باشــگاه ها از هم اكنون به 
دنبال رعايت و لحاظ استانداردها و از همه مهمتر 
ارائه مدارك مســتند و حرفه اي به كنفدراسيون 
فوتبال آســيا باشند چراكه آنها هم چيز را دقيق 
ارزيابي خواهند و باتجربه تر از اين هستند كه تحت 
تأثير تماشاگران و سبقه تيم ها قرار بگيرند و ديديد 
كه در اين فصل نه تنها مجوز باشگاه هاي ايراني 
بلكه مجوز خيلي از باشگاه هاي صاحب نام در ديگر 

كشورها صادر نشد. 

جلسه هيئت مديره باشگاه فرهنگي ورزشي فجر شهيد سپاسي شيراز، ظهر ديروز برگزار شد و پس از بررسي عملكرد تيم و با توجه 
به كسب نتايج ضعيف با علي اصغر كلانتري، سرمربي باشگاه قطع همكاري صورت پذيرفت و در ادامه مسئوليت فني تيم به مهرزاد 
معدنچي، مربي كنوني و كاپيتان اسبق باشگاه سپرده شد. در بيانيه اين باشگاه آمده است: »باشگاه فجر شهيد سپاسي مراتب قدرداني 
و سپاس خود را از حسن همكاري و خدمات خالصانه و زحمات بي شائبه ايشان طي دوره فعاليت به عنوان سرمربي در اين باشگاه كه 
توأم با صعود تيم، بعد از ســال ها به ليگ برتر گرديد اعلام نموده و براي ايشــان در تمام عرصه   هاي زندگي آرزوي موفقيت و بهروزي 

مي نمايد.« شنيده می شود مهدی رحمتی بعد از ديدار فجرسپاسی مقابل پديده هدايت اين تيم شيرازی را برعهده خواهد گرفت.

كلانتري اخراج 
معدنچي سرمربي 
شد 

به جاي سند سازي استانداردها را لحاظ كنید 
پيام مهم AFC به باشگاه هاي ايراني 
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